
Szanowni Akcjonariusze, 

W imieniu Zarządu Spółki Zakład Budowy Maszyn „ZREMB –CHOJNICE” S.A. 
(„ZREMB”, „SPÓŁKA”) przedstawiam Państwu jednostkowe sprawozdanie z 
działalności SPÓŁKI  w 2014 roku. W roku 2014 ZREMB osiągnął przychody ogółem 
w wysokości 48.141.297,60 PLN, w tym przychody netto ze sprzedaŜy wyrobów i 
usług w wysokości 39.354.065,67 PLN. Był to poziom o 7,54 % wyŜszy w 
porównaniu do roku poprzedniego. W roku 2014 Spółka zanotowała zysk  netto na 
sprzedaŜy wyrobów i usług w wysokości  893.215,24 PLN w stosunku do zysku netto 
1.217.328,70 PLN w 2013 r. (spadek o 26,62 %).  W porównaniu do trzech 
poprzednich lat- czyli 2011, 2012 i 2013 nastąpiła poprawa i stabilizacja tego wyniku 
oraz zaznaczyła się zauwaŜalna tendencja zmiany trendu odnośnie wyników na 
sprzedaŜy uzyskanych przez Spółkę. Działalność operacyjna zamknęła się zyskiem 
netto na poziomie 656.256,50 PLN przy zysku netto w 2013 r. na poziomie 
1.207.301,31 PLN, natomiast działalność finansowa osiągnęła wynik dodatni w 
wysokości 8.386.218,45 PLN przy zysku w 2013 r. na poziomie 3.388.133,53 PLN. 
Największy wpływ na wynik finansowy miała wycena akcji podmiotu zaleŜnego 
Navimor- Invest S.A. Pozwoliło to na osiągnięcie zysku netto w 2014 roku w 
wysokości 7.265.724,50 PLN  

Zarząd ZREMB  W 2014 r. starał się konsekwentnie realizować strategię przyjętą 
w 2011 oraz dalej prowadzić działania usprawniające procesy produkcyjne. W 
wyniku przeprowadzonych procesów restrukturyzacji pomimo wysokich kosztów 
stałych związanych min z duŜą energochłonnością przedsiębiorstwa udało się 
uzyskać powtarzalne w ostatnich trzech latach wyniki finansowe oraz rozszerzyć 
grono kontrahentów.  Poszerzenie grona klientów oraz zakresu branŜ powinno 
pozwolić dość płynnie przejść Spółce okres dekoniunktury na rynku ropy naftowej i 
wiąŜących się z tym spadku nakładów w tej branŜy. Zarząd ciągle pracuje nad dalszą 
dywersyfikacją zamówień co zapewnia większe bezpieczeństwo Spółce w przypadku 
słabszej koniunktury w którejś z branŜ.  

Taka sytuacja pozwala z pewnym optymizmem wchodzić w kolejne okresy 
działalności mając jednak na uwadze konieczne nakłady inwestycyjne jakie w 
następnych latach muszą mieć miejsce i jakie odpowiednio do sytuacji finansowej 
SPÓŁKI są realizowane systematycznie na dziś.  

Korzystając z okazji chcę podziękować za okazane nam zaufanie i wsparcie. 
Składamy równieŜ podziękowania wszystkim partnerom i współpracownikom Spółki 
za ich dobrą pracę, która jest podstawą rozwoju naszej Spółki. 

Z powaŜaniem, 

Prezes Zarządu Krzysztof Kosiorek-Sobolewski 

 


